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§ 22  

Anmälan av kontorsyttrande, Svar på remiss om samråd 
för mälardalsbanans utbyggnad mellan Duvbo och Spånga 
(Bromsten) 

Beslut 
Stadsdelsnämnden lägger kontorsyttrandet till handlingarna. 

 

Ärendet 
Stockholms stad har mottagit ett granskningsförslag på järnvägsplan för 

Mälarbanans utbyggnad rörande sträckan Bromsten – Duvbo. 

Järnvägsplanen skall möjliggöra en utbyggnad från två till fyra spår och 

är en del i en större utbyggnad på sträckan Tomteboda – Kallhäll.  

Staden är positiv till utbyggnaden av Mälarbanan och ser att utbyggnaden 

bidrar till en utveckling både regionalt och lokalt. Projektet bedöms även 

vara ett av de viktigaste projekten för att förbättra regionens 

kollektivtrafik. Staden har dock en rad synpunkter som utvecklas mer i 

detta kontorsyttrande under rubriken ”Kontorens synpunkter”. Dessa bör 

beaktas i det fortsatta arbetet med Mälarbanans utbyggnad.  

Parallellt med järnvägsplanen tar staden fram en detaljplan, som så långt 

det är möjligt, ska samordnas och anpassas till Trafikverkets arbete med 

järnvägsplanen och järnvägens tilltänkta etapputbyggnad. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 5 juni 2015. 

Dnr 1.5.3-330/2015 

 

Beslutsgång 
Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

  ________________________ 


